
外贸车牌架LY-E01 LY-E02

产品名称 外贸车牌架LY-E01 LY-E02

公司名称 江门市江海区履源汽车配件厂

价格 8.00/个

规格参数 型号:LY-E01LY-E02LY-E03
材质:塑料
型式:嵌入式

公司地址 中国 广东 江门市 江海区礼乐北头咀工业区

联系电话 86-7503619348

产品详情

型号 LY-E01 LY-E02 LY-E03 材质 塑料
型式 嵌入式 外观尺寸 530X130 335X175（mm）
适用车型 汽车 产地 china
配件编号 07940/15-0

歐洲ly-e01（530mmx130mm）系列車牌架

 車牌架采用全新環保pp塑料粒注成，精湛模具，先進注塑機、做工精良，日晒雨淋永不
褪色,經久耐用,設計高檔大方，適用于英國，前英殖民地，俄羅斯，歐洲等各國！車牌架
上均可根據客戶的要求進行專業的絲印，歡迎新老客戶也可來圖來樣訂做各種車牌架。

european series ly-e01?¨530mmx130mm?�

the license plate frames are made of a new environmental protection material, pp plastic
tablets. we used superb die and advanced injection molding machine to keep the

products good quality. they are never fade, durable, and high class. our products are
applies to britain, the former british colony, and other countries in europe. according to
the requirements of customers, we can design professional silk screen, bronzing or silver
hot-convex trademark on the license plate frames. welcome old and new customers to

pay a visit to us and discuss over future business chances!

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

